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BRM.III.0012.3.1.2018 
Protokół Nr 35/18 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
odbytego w dniu 25 stycznia 2018 r. 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 15.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. Poinformowała, że obrady 
komisji odbywają się na urządzeniach elektronicznych tabletach.   
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej  
7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). Posiedzenie komisji odbyło 
się w sali konferencyjnej (pokój 420). 
 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
1. Agata Morkis - zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
 Kędzierzynie-Koźlu; 
2. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
 i Planowania Przestrzennego; 
3. Mariola Motyl- inspektor Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 
4. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu; 
5. Krzysztof Mirecki - radca prawny. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
3. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5.  Przyjęcie protokołu nr 32/17 oraz protokołu nr 33/17. 
6.  Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

 regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
 zamieszkujących na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle. 

7.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań  
 w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja:  

a.  pozytywna opinia;  
b.  negatywna opinia; 
8.   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy  

 Leona Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice 
 (propozycja nazwy Truskawkowa); 

9.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
 Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
 (propozycja nazwy Marka Grechuty); 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty 
(propozycja nazwy Ignacego Mościckiego); 

11. Opinia komisji o celowości realizacji wniosku, o realizację zadania publicznego  
w ramach inicjatywy lokalnej ,,VII OPOLSKIEJ SZTAFETY PŁYWACKIEJ 
OLIMPIAD SPECJALNYCH"; 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 
13. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz  poinformowała, że wpłyną materiał dodatkowy: 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg 
publicznych w Kędzierzynie-Koźlu, który zaproponowała wprowadzić do porządku obrad 
jako punkt 9, a numeracja kolejnych punktów ulegaby przesunięciu. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie i uzupełnienie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
porządek obrad po zamianie przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 32/17 oraz protokołu nr 33/17. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkujących 
na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań  
w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja:  

a) pozytywna opinia;  
b) negatywna opinia; 
6.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy  

Leona Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice 
(propozycja nazwy Truskawkowa); 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
(propozycja nazwy Marka Grechuty); 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty 
(propozycja nazwy Ignacego Mościckiego); 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy rondu 
na skrzyżowaniu dróg publicznych w Kędzierzynie-Koźlu, 

10. Opinia komisji o celowości realizacji wniosku, o realizację zadania publicznego  
w ramach inicjatywy lokalnej ,,VII OPOLSKIEJ SZTAFETY PŁYWACKIEJ 
OLIMPIAD SPECJALNYCH"; 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 
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12. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 32/17 oraz protokołu nr 33/17. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 32/17 oraz protokołu nr 33/17.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja bez uwag jednogłośnie (5 głosów ,,za") przyjęła protokół nr 32/17 oraz protokół nr 
33/17. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkujących na 
terenie gminy Kędzierzyn-Koźle (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji poprosiła w o krótkie wprowadzenie zastępcę Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu panią Agatę Morkis. 
 
Agata Morkis, zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-
Koźlu wyjaśniła, że w związku z reformą oświaty zmianie ulga nazewnictwo szkół, w miejsce 
szkół ponadgimnazjalnych wprowadzono szkoły ponadpodstawowe, co znalazło 
odzwierciedlenie w zmianie zapisów ustawy o systemie oświaty. Ponadto w ustawie  
o systemie oświaty zmieniono zapisy dotyczące kręgu osób uprawnionych do stypendium 
szkolnego.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz oraz Michał Nowak wskazał drobne błędy  
pisowni w projekcie uchwał, które poprosił o poprawę do najbliższej Sesji Rady Miasta.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkujących na 
terenie gminy Kędzierzyn-Koźle..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 5. 
1)  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań  
w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja -pozytywna opinia, (nin. projekt uchwały stanowi 
załącznik do protokołu);  
 
2)  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań  
w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja (negatywna opinia) (nin. projekt uchwały stanowi 
załącznik do protokołu); 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że komisji zostały przedstawione 
dwa projekty uchwał zawierające pozytywne i negatywne opinie. Poprosiła o wprowadzenie 
w temacie Małgorzatę Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego. 
 
Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Planowania Przestrzennego; wyjaśniła, że przedłożony wariantowy projekt uchwały 
umożliwi wyrażenie Radzie Miasta opinii w kierunku działań zmiany nazwy ulicy 9 Maja. 
Opinia pozytywna stanowić będzie postawę do przygotowania projektu uchwały w sprawie 
zmiany nazwy tej ulicy. W przypadku opinii negatywnej dotychczasowa nazwa ulicy nie 
zostanie poddana zmianie, a w przypadku wydania przez Wojewodę Opolskiego zarządzenia 
zastępczego w sprawie stanowiska wobec zarządzenia, w tym ewentualnego wniesienia skargi 
do sądu administracyjnego na powyższy akt.  
 
Michał Nowak poinformował, że w przypadku ul. 9 maja nie ma zarządzenia zastępczego, był 
to błąd urzędników wojewody, o który on  poinformował ich telefonicznie, lecz nie zostało to 
wycofane przez urzędników. Jest to wydanie rozstrzygnięcia nadzorczego względem uchwały 
podjętej przez Radę Miasta we wrześniu. Różnica jest na tyle istotna, że nowelizacja ustawy 
dekomunizacyjnej odebrała nam prawo zaskarżania zarządzeń zastępczych , lecz w tym 
przypadku, jest rozstrzygnięcie nadzorcze na które po staremu, przysługuje nam prawo do 
wniesienia skargi do sądu administracyjnego. Ewentualna wygrana przez gminę jest pewna. 
Apeluje o podjęcie negatywnej opinii do uchwały. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że nazwa ulicy 9 Maja uzyskała 
nowe uzasadnienie, upamiętnia Dzień Europy.  
 



 5

1) Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz  poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja -
pozytywna opinia; 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja pozytywna opinia;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja (5 głosów ,,przeciw") nie zaopiniowała pozytywnie ww. projektu uchwały. 
 
2)  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań  

w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja (negatywna opinia); 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja- negatywna opinia.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy  
Leona Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice - 
propozycja nazwy Truskawkowa (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu).. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że Prezydent Miasta 
zaproponowała nazwę Truskawkowa. Ww. projekt uchwały był również przedmiotem obrad 
Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta, która 
zaproponowała  nowe nazwy ,, Pisarzy, Poetów, Poetycka, Lawendowa, Bazyliowa, 
Rozmarynowa" i oczekuje pisemnej propozycji Rady Osiedla Sławęcice.  
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Michał Nowak wyjaśnił, że radna Ewa Czubek wystąpiła w obronie swojego osiedla, lecz 
komisja nie podjęła ostatecznej decyzji, zwrócili się do przedstawiciela Tomasza Schellera o 
opinię Rady Osiedle Sławięcice o konkretną propozycję nazwy. 
 
Członkowie komisji postanowili wstrzymać dalsze działania do czasu otrzymania przez 
komisję nowych propozycji Rady Osiedla Sławęcice (zgodnie z wnioskiem Komisji 
Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego).  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Leona Kruczkowskiego zlokalizowanej  
w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice - propozycja nazwy Truskawkowa 
 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Leona 
Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice (propozycja 
nazwy Truskawkowa); 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Komisja (5 głosów ,,przeciw") nie zaopiniowała pozytywnie ww. projektu uchwały. 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Wincentego 
Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia- propozycja 
nazwy Marka Grechuty, (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu).. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że Prezydent Miasta 
zaproponowała nazwę ulicy imieniem Marka Grechuty, natomiast radna Ewa Czubek na 
posiedzeniu komisji UAIŚN zaproponowała nazwę ulicy imieniem Marka Hłaski. 
 
Radny Michał Nowak złożył wniosek w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Wincentego Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
imieniem Marka Hłasko. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
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NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyj ęła ww. wniosek. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podała pod głosowanie: Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Wincentego Pstrowskiego 
zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu  Blachownia  (propozycja nazwy Marka 
Hłaski) (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu).. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Wincenta Pstrowskiego  zlokalizowanej w 
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia (propozycja nazwy Marka Hłaski). 
 
Ad 9. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty (propozycja 
nazwy Ignacego Mościckiego) (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu).. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że Prezydent Miasta 
zaproponowała nazwę ulicy imieniem Ignacego Mościckiego, również Rada Osiedle popiera 
zaproponowaną nazwę.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Przodowników Pracy zlokalizowanej  
w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty (propozycja nazwy Ignacego Mościckiego). 
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Ad 10. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg 
publicznych w Kędzierzynie-Koźlu (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że ww. projekt uchwały był 
również przedmiotem obrad Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego, 
która jednogłośnie poparła nazwę zaproponowaną przez Prezydent Miasta oraz Radę Osiedla 
Śródmieście imieniem Konstantego Chmielewskiego.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg publicznych w Kędzierzynie-Koźlu - 
propozycja nazwy Konstantego Chmielewskiego. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Iłowska, Przemysław Pawlik 
 
Ad 11. 
Opinia komisji o celowości realizacji wniosku, o realizację zadania publicznego  
w ramach inicjatywy lokalnej ,,VII OPOLSKIEJ SZTAFETY PŁYWACKIEJ OLIMPIAD 
SPECJALNYCH"(nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). . 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie w temacie Mariolę 
Motyl,  inspektor Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki. 
 
Mariola Motyl poinformowała, ze sztafeta pływacka jest organizowana po raz 13, odbywa się 
w dzień rocznicy śmierci Świetnego Jana Pawła II. Celem zadania jest popularyzacja 
pływania jako dyscypliny dla wszystkich chętnych bez względu na wiek, rozpowszechnianie 
idei Olimpiad Specjalnych w regionie, stworzenie możliwości rywalizacji, wyzwalanie 
pozytywnych emocji, których źródłem jest aktywność sportowa. Udział w sztafecie deklaruje 
ok. 500 osób. Termin zaplanowano na 02.04. 2018 r. od godz.06.00-22.30 na krytej pływalni 
w Kędzierzynie-Koźlu. W organizacji sztafety bierze spora grupa wolontariuszy. Patronat 
Honorowy nad imprezą ma Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle. Całkowity koszt sztafety 
zaplanowano na 18 275,00 zł natomiast dotacja z budżetu gminy wyniesie 6 663,00 zł, wkład 
wnioskodawcy ustalono na 2 000,00zł, a deklarowaną wartość pracy społecznej wyceniono na  
9 612,00. Poprosiła o pozytywną opinię do wniosku.  
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie wniosek o realizację 
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej ,,VII OPOLSKIEJ SZTAFETY 
PŁYWACKIEJ OLIMPIAD SPECJALNYCH". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Przemysław Pawlik 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Kopacki, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Iłowska 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za") poparła wniosek o realizację zadania 
publicznego w ramach inicjatywy lokalnej ,,VII OPOLSKIEJ SZTAFETY PŁYWACKIEJ 
OLIMPIAD SPECJALNYCH". 
 
Ad 12. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Dyrektorzy jednostek poinformowali, że w dniu 24.01.2018 r. otrzymali polecenia wykonania 
planów pracy, z uwagi, że terminy złożenia dokumentów już minęły, poprosili o przesunięcie 
i wyznaczenie nowego terminu złożenia materiałów zaplanowanych do realizacji w styczniu, 
lutym.  
 
1) Komisja zawnioskowała, aby jednostki (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej)  
przedłożyły materiał ,,Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych  
z ferii zimowych", do dnia 9 lutego br; 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisja OKiKF wnioskuje o przedłożenie sprawozdań z ferii zimowych przez ww. jednostki 
w terminie do 9 lutego 2018 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Kopacki 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Iłowska 
 
Komisja jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 
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2) Komisja zawnioskowała, aby ,,Sprawozdania z działalności za 2017 rok: 
 - Miejskiego Ośrodka Kultury; 
 - Miejskiej Biblioteki Publicznej;  
 - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 
  - Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji". 
zostały przedłożone do dnia 9 marca br.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przesunięcia złożenia sprawozdania z działalności gminnych jednostek organizacyjnych 
Komisja wnioskuje o złożenie w terminie do 9 marca 2018 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Przemysław Pawlik 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Kopacki, Elżbieta Setnicka 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Iłowska 
 
Komisja jednogłośnie (4 głosy ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 
 
 
Ad 13. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu po czym o godz. 17.00 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
Protokołowała  
 
Anna Dworaczek 

 
 
 
 

      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 
          Katarzyna Dysarz 

 
 

 
 
 
 
 
 
 


